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1. Úvodník předsedy OMS Litoměřice

Vážené dámy, pánové, kolegyně a kolegové myslivci .

Využívám této příležitosti, abych Vám všem poděkoval za práci, kterou děláte pro 
myslivost, ochranu přírody, za práci pro ochranu zvěře a spolkovou činnost. Nesmírně 
si toho vážím, a moc bych si přál, abyste nadále opatrovali, ctili a dodržovali tradice a 
propagovali myslivost.

K tradicím a propagaci myslivosti patří i pořádání okresního mysliveckého plesu.
Bohužel i letos jsme, díky koronavirové pandemii, museli tento ples zrušit. Snad se 
nám podaří uspořádat ples v roce 2023. Vážení přátelé, obracím se na Vás s prosbou.
Okresní myslivecký ples by se měl konat 17. 3. 2023, ale bez Vaší spolupráce, Vašich 

darů to prostě nezvládneme. Výtěžek z plesu se zase jako pokaždé, použije na ozdravnou akci, na 
přehlídku trofejí, která bude v Litoměřicích, a na propagaci myslivosti.

Pokud bych měl hodnotit práci OMR Litoměřice. OMR se schází pravidelně každý měsíc a 
podrobně projednává každé akce, které se připravují. Projednává všechny Vaše návrhy a připomínky. 
Bohužel, připomínek a návrhů přichází velmi málo, ani  na okresním  mysliveckém sněmu nepadl žádný 
návrh, žádná připomínka k práci OMR. Zase se vše točilo okolo voleb do ČMMJ a Halali. 

Jsem rád, že mohu využít této příležitosti a poděkovat naší jednatelce Ing. Lence Kobylkové. Její 
práce hodně přispěla k větší informovanosti všech členů ČMMJ. Pravidelně dává na stránky všechny 
akce, které se připravují a pomáhá všem komisím. Vydává nové členské průkazy. 

Hodnocení práce OMR musíte udělat Vy myslivci. Každý předseda komise podává zprávu o své 
činnosti a vy máte možnost zhodnotit tyto práce, vyjádřit se k nim, podat návrhy, doporučení, připomínky.
     I příští rok nás čeká hodně práce (plán akcí bude vyvěšen na stránkách OMS) a mnoho změn, 
které se musí řešit a připravit tak, aby nebyl ohrožen chod MS a OMR.
Ministerstvo zemědělství připravuje  Novelu zákona o myslivosti. Připravuje se dohoda o využívání 
rozhodčích pro kynologii, novelizace ZŘ – všeobecná část.     Musíme zajistit ozdravnou akci, řádně 
připravit okresní sněm, výstavu trofejí, seminář hospodářů, kurz pro začínající myslivce, kurz hospodářů.
Chceme zachovat tradiční okresní myslivecký ples a zároveň Vás ještě jednou prosím o podporu a 
zajištění zvěře do tomboly. Čeká nás jedna velká akce a to příští rok důstojně oslavit 100 let založení 
myslivosti. 
     Dámy a pánové, na závěr Vám všem a členům OMR děkuji za spolupráci, za práci, kterou děláte 
ve prospěch myslivosti a ochraně přírody. Děkuji starostům ORP, vedoucím ŽP, SVS, LČR, KOR za 
příkladnou spolupráci při zajišťování našich akcí.
Dovolte mi, abych Vám jménem celé OMR poděkoval za spolupráci, popřál Vám i vašim blízkým štěstí, 
zdraví, klidné vánoční svátky,mnoho mysliveckých zážitků, krásné procházky zimní přírodou a hodně 
úspěchů v roce 2023.

MYSLIVOSTI  ZDAR!

František Švec
Předseda OMS



2. Komise pro ekonomiku

Průběžná informace o hospodaření Okresní organizace ČMMJ

     Okresní sněm schválil na rok 2022 mírně přebytkový rozpočet. V posledním 
období se na hospodaření OMS podílel coronavirus a s ním spojené omezení. Nemohl 
se konat Okresní myslivecký ples, který dost výrazně přispívá k posílení rozpočtu 
okresní organizace. Za přísných opatření se konaly například zkoušky loveckých psů a 
další akce. V letošním roce poklesl i počet zájemců o zkoušky o prvý lovecký lístek a 
tím i poklesl příjem do pokladny.  Celá naše společnost se vzpamatovává a prochází 
finanční krizí. Okresní myslivecká rada na svých zasedáních přijala úsporná opatření 
ke snižování nákladů. Například den myslivosti a výstava trofejí ulovené zvěře nebyla 

tak bombastická jako v minulosti. Na její konání přispívají pověřené obce – ORP okresu Litoměřice a za 
to jim náleží dík. 
      Při průběžném hodnocení hospodaření v letošním roce jsme dodržovali zásadu, že jednotlivé 
komise si na svoji činnost musí samy vydělat. Toto splňuje komise Střelecká a Kynologická. Komise 
Kulturně propagační má plánován zisk, a to z příjmu z mysliveckých kurzů, komise myslivecká při 
pořádání léčebné akce pro spárkatou zvěř hospodaří se ztrátou a úsek jednatele má tržby z členských 
příspěvků, které však nestačí na provoz sekretariátu a servis pro členy naší Okresní organizace. S tím 
ale v rozpočtu počítáme, a tak je předpoklad splnění plánovaného hospodářského výsledku. 
      Je potřeba se vážně zamyslet nad příštím rokem. Finanční krize bude pokračovat a náklady 
porostou. Zvyšování cen benzinu a nafty tlačí na růst nákladů na cestovné, což je významný náklad u 
většiny námi pořádaných akcí. Bude potřeba toto udržet pro nás v únosné míře. Dalším závažným 
problémem je snižování počtu členů naší okresní organizace. Příjem z členských příspěvků je základní 
příjem našeho OMS. Naše členská základna stárne, stále víc členů platí tak zvaný „důchodcovský“ 
členský příspěvek, který je samozřejmě nižší. Je potřeba si uvědomit, že my členové potřebujeme silnou 
organizaci, a tou ČMMJ je. Je před námi rozhodující rok, kdy se plánuje novela zákona O myslivosti, 
která bude pro naše myslivce a spolky důležitá. Členové naší organizace rozhodují, jaká tato organizace 
bude. Proto pořád platí, navrhujte aktivní členy ČMMJ do vedení okresní organizace. 
     Pro rok 2023 se budeme snažit připravit reálný rozpočet, pokud možno vyrovnaný. Zajistit 
dostatek finančních prostředků pro dobrý servis pro naše členy v roce 2023.  Naše organizace v příštím 
roce bude slavit 100 let od založení, a to již zavazuje. Snaha bude získat finanční prostředky jinak, 
například od státních orgánů – MěÚ, KÚ apod. Je to však stále složitější, protože většinový názor 
veřejnosti není pro myslivce pozitivní. Ale my jako myslivci víme, že bez nás se nedají regulovat stavy 
zvěře, jako například nutrií, ondater, lišek, kormoránů apod, a do budoucna jistě i vlků. Čeká nás 
ochrana domácích prasat před Africkým morem. Odlov černé zvěře ale i spárkaté je stále těžší a to i 
s ohledem na neustále rostoucí přítomnost turistů v lese v době lovu. 
     Jsou každoročně vyhlašovány dotační programy pro myslivecké spolky, ale i na organizaci 
mysliveckých akcí. Je to důležité i když někdy složité je využívat. Zde OMS může pomoci. Obracím se 
na funkcionáře MS ale i na členy s žádostí o pomoc s organizací okresního plesu a zároveň Vás zvu na 
tuto akci. Jde nám hlavně o tombolu, a to nejen o zvěřinu. Váš dar do tomboly je významným 
příspěvkem k hospodaření celého OMS.
     Přeji Vám krásné prožití vánočních svátků, hodně zdraví i vašim blízkým. Myslivcům přeji lovecké 
úspěchy a krásné zážitky z přírody.

Ing. Miroslav Kraus
Místopředseda OMS, Předseda Ekonomické komise



3. Komise pro kulturu a propagaci 

Vážení kolegové myslivci.
Konec roku se blíží,proto bych Vám ráda v krátkosti nastínila, na čem všem se 

podílela kulturně propagační komise.
Jako tradičně proběhl myslivecký kurz,který byl zahájen 5.2.2021.Závěrečné 

zkoušky proběhly v únoru 2022,které dopadly úspěšně, jako každý rok. Letos byl opět 
otevřen myslivecký kurz,který jsme zahájili dne 5.2.2022.Adepti už mají úspěšně za 
sebou teoretickou část a to nejdlůžitější je ještě čeká.I v roce 2023 proběhne kurz 
uchazečů o zkoušky z myslivosti. Datum zahájení kurzu je stanoven na 6.2.2023. 
Přihlášení uchazeči budou včas o zahájení a místě konání informováni. Případní 
zájemci o tento kurz mohou ještě zaslat přihlášku na OMS do konce ledna 2023.

Letošní kurz pro mysliveckého hospodáře,který byl zahájen 16.2.2022, pod vedením zkušených 
lektorů byl v září letošního roku úspěšně ukončen.

Dále je možné se přihlásit do přípravného kurzu pro složení zkoušek mysliveckých hospodářů, 
přihlášku je nutné podat na sekretariát nejpozději do konce ledna 2023, vlastní zkouška bude po 
absolvování 6-ti měsíční praktické přípravy, která začne po ukončení teoretické části kurzu.

Po velké pauze jsme se rozhodli,že se pustíme do příprav mysliveckého plesu. Bude se konat 
dne 17.3.2023 na Kolibě v Litoměřicích. Tímto bychom chtěli poprosit myslivecké spolky o spolupráci na 
tombole.

Jako každý rok jsme se také zúčastnili různých akcí, kde jsme měli možnost propagovat poslání 
myslivce.

Za členy KPK bych Vám všem chtěla popřát pevné zdraví a mnoho mysliveckých a loveckých
zážitků.

Jana Jeřábková
Předseda Kulturně-propagační komise

4. Komise pro střelectví

Střelecká komise pořádala letošním roce tři závody a to Okresní přebor v malorážce na střelnici 
Opárno, dále Okresní přebor na loveckém kole na střelnici Trávčice. Tyto závody proběhly v měsíci 
dubnu. Na závěr Týdne přírody a myslivosti pořádané v Roudnici nad Labem proběhl závod na loveckém
kole v Trávčicích O pohár předsedy OMS Litoměřice, na kterém jsme zajišťovali organizaci závodu. Na 
závěr jsme uspořádaly Otevřený závod na baterii na střelnici Evaň.

Na příští rok plánujeme stejné střelecké závody.Okresní přebor K4M na 8.42023v Opárně. 
Lovecké kolo 22.4.2023 v Trávčicích. V červnu opět lovecké kolo O pohár předsedy OMS Litoměřice 
v rámci měsíce přírody a myslivosti. Datum závodu bude včas oznámeno.Na závěr chceme zavést 
tradici Otevřený závod na baterii na střelnici Evaň. Tradice by měla být vždy první neděli v říjnu. To je 
1.10.2023. 

Na závěr Vám přeji krásné svátky vánoční a do nového roku zdraví štěstí a mnoho střeleckých zážitků.  

Jaroslav Pettrich                                                        
Předseda Střelecké komise



5. Komise pro myslivost

1) Chovatelská přehlídka – 2022 
V  letošním  roce  se  konečně  po  třech  letech  podařilo  realizovat,  na  základě

rozhodnutí Okresní myslivecké rady, konání chovatelské přehlídky. Tato přehlídka byla
součástí  „Týdne  myslivosti  a  ochrany  přírody“  v  Roudnici  nad  Labem  v  areálu
zámku, a to v termínu 8. - 11. 6. 2022. Bohužel 21 honiteb nepředložilo žádné trofeje
a chovatelské přehlídky se nezúčastnilo – je to 29 % honiteb. Nevím jestli za ty roky,
kdy nebylo možno tyto  akce konat,  nabyli  uživatelé  honiteb dojmu, že chovatelská
přehlídka není potřeba nebo to bylo z jiných důvodů. Konání chovatelské přehlídky
upravuje zákon o myslivosti a její konání je tak přímo zákonné. Bohužel stejný zákon o
myslivosti neupravuje a nestanovuje jakékoli sankce pro uživatele honiteb, kteří trofeje

nepředloží a chovatelské přehlídky se nezúčastní. Jsem však přesvědčen o tom, že by mělo být v našem
vlastním zájmu prezentovat své chovatelské úspěchy na akci okresního významu a třeba tak i zlepšovat
veřejné mínění o činnosti nás myslivců v přírodě a krajině.

2) Africký mor prasat (AMP)
Nákazová situace ohledně afrického moru prasat na území České republiky je v současné době

sice stabilní, ale ohnisko výskytu AMP je velmi blízko našich hranic, a to  pouhých pár kilometrů.  Na
části  Ústeckého  a  Libereckého  kraje  již  proto  byla  Státní  veterinární  správou  vyhlášena  oblast  s
intenzivním lovem divokých prasat. Vzhledem k současnému stavu, kdy byl zjištěn výskyt AMP i v naší
republice  a  teprve  následné  vyšetření  prokázalo  negativní  výsledek,  můžeme  očekávat  zpřísnění
podmínek ze strany veterinární správy.  Ačkoli se nám může zdát, že nebezpečí šíření této nebezpečné
nákazy se oproti  stavu před dvěma roky,  snížilo,  situace se může velmi  rychle změnit  k   horšímu,
protože výskyt nákazy AMP je opravdu velmi blízko našim honitbám. Také jsou nová ohniska v Polsku,
Rumunsku a Maďarsku, kde je tato nákaza rozšířena i do chovů domácích prasat.  Chtěl bych proto
připomenout, že je nutno nadále důsledně dodržovat nařízení vydaná SVS a tím zabránit rozšíření viru
AMP i do dalších částí naší republiky. Abychom minimalizovali případné riziko rozšíření nákazy, je nutno
dodržovat všechna nařízení KVSU a plnit jejich požadavky. Věřte, že KVSU si je velice dobře vědoma
závažnosti situace a všechna její nařízení mají své důvody a smysl. Jako jediná možná ochrana proti
šíření  AMP je  proto pouze zvýšený lov  divokých prasat,  protože tam kde divoká prasata  nebudou,
nemůže se AMP šířit.

3) Ozdravná akce spárkaté zvěře pro hospodářský rok 2023
Myslivecká  komise,  Okresního  mysliveckého  spolku  Litoměřice  připravuje  ozdravnou  akci

spárkaté zvěře, která proběhne v našich honitbách počátkem února 2023 (6.-7.2.2023).
Všichni myslivečtí hospodáři dostali do svých e-mailových schránek dopis s dokumenty týkající se

této  akce.  Protože nezbývá moc času na přípravu celé  akce,  chtěl  bych vás požádat  o  co  možná
nejrychlejší reakci, vyplnění žádosti, doplnění příloh a předání na OMS Litoměřice, a to pokud možno
co nejdříve, protože do 31.12.2022 musejí být tyto žádosti a dokumenty předány na příslušnou Okresní
veterinární správu.  

Ozdravné  akce  v  loňském  roce  se  v  rámci  celého  okresu  Litoměřice  zúčastnilo  23  honiteb
z celkového počtu 71 honiteb, což je jen 32%. Z ORP Litoměřice léčilo 8 honiteb z 31 honiteb (26%),
z ORP Lovosice léčilo 8 honiteb z 21 honiteb (38%) a z ORP Roudnice n/L léčilo 7 honiteb z 19 honiteb
(37%).  Do honiteb  bylo  rozděleno 1.480 kg  medikované směsi.  Celkové náklady činily  77.700,-  Kč
přičemž 41.440,- Kč uhradila příslušná ORP;   9.620,- Kč zaplatil OMS Litoměřice a 26.640,- hradily
příslušné myslivecké spolky. 

Jsem přesvědčen, že bychom měli  všichni udělat všechno proto, aby ozdravná akce spárkaté
zvěře v našich honitbách mohla být provedena, protože o zdravotní stav zvěře je potřeba co nejvíce
pečovat a zlepšovat jej.

Petr Křivánek 
předseda Myslivecké komise OMS Litoměřice



6. Komise pro kynologii

V prosinci můžeme rekapitulovat práci komise v letošním roce a připravit se na rok 
nadcházející, i když musíme respektovat aktuální epidemiologickou situaci a 
společenské změny. 

Z plánovaných akcí se v jarních měsících uskutečnil 23. 4. Jarní svod psů v 
Sulejovicích, na kterém bylo posouzeno 46 jedinců. 

Zkoušky vloh dne 14. 5. byly velice dobře připraveny v honitbě MS Slatina, na které 
bylo přihlášeno neuvěřitelných 34 psů a uspělo v nich 33. 

Pro získání lovecké upotřebitelnosti se uskutečnily Zkoušky z bezkontaktního 
norování 18. 6. na noře v Klapém, při kterých uspělo všech 11 zúčastněných norníků. 
Zkoušky z vodní práce proběhly 6.8. v honitbě MS Travčice a uspěli na nich 4 ohaři z 

5.
Na Lesních zkouškách 21. 8. ve velmi vhodném terénu v MS Podsedice získalo loveckou upotřebitelnost
celkem 11 psů z 15 přihlášených. 

Ve spolupráci s KCH jagdteriérů proběhly v honitbě MS Břežany Zkoušky vloh na kterých neuspěl
pouze 1 pes z 15 přihlášených. 

Podzimní zkoušky pro ohaře velice dobře připravil MS Travčice na 17. 9. a uspělo v nich 11 psů z 
18 přihlášených. 

V letošním roce se opět na našem okrese konaly zkoušky z vyhledávání a vyhánění zvěře v 
honitbě Pyrop dne 24. 9. a uspělo v nich 5 z 8 přihlášených psů. Na těchto zkouškách skládají psi do 55 
cm kohoutkové výšky loveckou upotřebitelnost pro lov spárkaté zvěře.

Tradiční Barvářské zkoušky 8. 10. v honitbě Lovoš úspěšně dokončilo 10 psů z 12 a Barvářské 
zkoušky honičů 9. 10. rovněž v honitbě Lovoš ve spolupráci s MS Sulejovice složilo 9 psů z 10 
startujících. 

Všestranné zkoušky pro ohaře byly výborně zajištěny členy MS Úštěk a MS Liběšice ve dnech 15.
a 16. 10., bylo na ně přihlášeno 10 ohařů, a loveckou upotřebitelnost úspěšně získalo 8. Všestranné 
zkoušky pro ostatní plemena byly na výbornou zajištěny členy MS Úštěk a MS Obrok dne 15. 10. a bylo 
na ně přihlášeno rovněž 10 psů, ale loveckou upotřebitelnost úspěšně získali pouze 4.

 Honičské zkoušky ve dnech 19. a 20. 11. v honitbě Rašovice byly perfektně zorganizovány pro 9 
přihlášených jedinců, ale vzhledem k náročnosti byli 3 psů odvoláni pro indispozici. 2. den za spoluúčasti
MS Liběšice úspěšně zkoušky dokončili a loveckou upotřebitelnost k lovu černé získalo 6 psů. 

Kromě těchto základních zkoušek se kynologická komise spolupodílela na Nominační soutěži a 
Memoriálu Jindřicha Steinitze. 

Panu Rostislavu Křivanovi děkujeme za vzornou reprezentaci našeho okresu a gratulujeme k 
vítězství na MKP.

Dále je zajišťováno průběžné vzdělávání kynologických rozhodčích a pomoc čekatelům na 
rozhodčího tak, aby všechny zkoušky měly vysokou úroveň a pomohly s přípravou loveckých psů na 
jejich praktické využití v myslivosti.

Všechny tyto akce můžeme připravovat jen díky pochopení a podpoře mysliveckých spolků a 
honebních společenství, které nám umožní konání zkoušek v jejich honitbě a prakticky vždy zajistí i 
technickou pomoc tak, aby zkoušky proběhly v souladu se zkušebními řády. Za tuto podporu všem patří 
velké poděkování.

A jaký program připravila kynologická komise na rok 2023? Prakticky chceme připravit všechny 
akce, tak jako v letošním roce, které mají zajistit loveckou upotřebitelnost našich čtyřnohých přátel, tak, 
aby byli platnými pomocníky v naší myslivosti. Včetně Jarního svodu a Zkoušek vloh. A opět jsme do 
programu zařadily Zkoušky z vyhledávání a vyhánění zvěře vzhledem k vyšším nárokům na psy při lovu 
spárkaté zvěře. 

Schůze kynologické komise jsou plánovány vždy 1. středu v měsíci v Hostinci v Travčicích od 16 
hodin, první je plánována na duben 2023.



Zkoušky loveckých psů na rok 2023 – OMS Litoměřice

Druh zkoušek datum plemena místo konání přihlášeno zúčastnilo uspělo

Jarní svod 23. 04. 2022 MS Sulejovice 46 46 46

Zkoušky vloh (ZV) 14. 05. 2022 OH MS Slatina 14 14 13

Zkoušky vloh (ZV) 14. 05. 2022 OP MS Slatina 20 19 19

Bezkontakt. nor. -
zk.nováčků(ZN)

18. 06. 2022 OP HS Klapý 13 11 11

Zkoušky z vodní práce (VP) 06. 08. 2022 OH MS Travčice 5 5 4

Zkoušky z vodní práce (VP) 06. 08. 2022 OP MS Travčice 0 0 0

Lesní zkoušky (LZ) 21. 08. 2022 OH MS Podsedice 4 4 2

Lesní zkoušky (LZ) 21. 08. 2022 OP MS Podsedice 11 11 9

Zkoušky vloh (ZV) + KCHJG 04. 09. 2022 OP MS Břežany 17 15 14

Podzimní zkoušky (PZ) 17. 09. 2022 OH MS Travčice 18 17 11

Podzimní zkoušky (PZ) 17. 09. 2022 OP MS Travčice 0 0 0

Zkoušky k vyhledání zvěře
(ZVVZ)

24. 09. 2022 OP MS Pyrop 9 8 5

Barvářské zkoušky (BZ) 08. 10. 2022 OH MS Sulejovice - Lovoš 1 1 1

Barvářské zkoušky (BZ) 08. 10. 2022 OP MS Sulejovice – Lovoš 11 11 10

Barvářské zkoušky honičů
(BZH)

09. 10. 2022 OP MS Sulejovice – Lovoš 10 10 9

Všestranné zkoušky (VZ) 15. – 16. 10.
2022

OH MS Úštěk, MS Liběšice 10 10 8

Všestranné zkoušky (VZ) 15. 10. 2022 OP MS Úštěk, MS Obrok,
MS Liběšice

10 10 4

Honičské zkoušky (HZ) 26. -27.11. 2022 OP HS Rašovice MS Úštěk,
MS Liběšice

10 9 6

Vážení myslivci, zde je celkový přehled zkoušek loveckých psů organizovaných kynologickou komisí OMS Litoměřice.Jen 
malá statistika: na všechny akce bylo přihlášeno 209 psů, zúčastnilo se 201 a uspělo 172, z toho loveckou upotřebitelnost ze 
107 startujících získalo 80, t.j 75% , ohařů uspělo 26 t.j.  70%. a ostatních plemen uspělo 54 což představuje 77%. 
(Samozřejmě někteří jedinci startovali opakovaně)   

MVDr. Jaroslav Švec
Předseda Kynologické komise



7. Zpráva jednatelky

Rok se s rokem sešel a je čas rekapitulovat již končící rok 2022. Jaro nám ještě 
zastínila coronavirová situace, ale lze říci, že poté se k nám začal „vracet život“. Začali 
jsme se opět scházet na kynologických, střeleckých a mysliveckých akcích, kterých 
nebylo málo a dá se o všech říci, že byly velice úspěšné. Já se však zaměřím pouze 
na informace ze sekretariátu.

V březnu jsme spustili Kurz trubačů pro úplné začátečníky, jehož závěrečná 
hodina se konala na konci června. Celkem proběhlo 16 lekcí, v kterých se pan profesor
Oldřich Poděbradský, programový ředitel Žofína, snažil naučit zájemce základy 
troubení na lovecké nástroje. Kurz měl obrovský úspěch a v příštím roce plánujeme 

spustit kurz navazující pro první absolventy, ke kterým, doufáme, se připojí pokročilejší z řad trubačů, 
členů OMS Litoměřice.

V květnu proběhl Okresní sněm. Účast byla obecně řečeno velká. Hlavním hostem byl předseda 
ČMMJ Ing. Janota. Jeho účast byla, dle mého názoru zcela zbytečně, zastíněna interpelacemi na jeho 
osobu a bohužel nebylo možné probrat důležitá témata, ač jich bylo na programu dost. Doufejme, že 
v příštím roce bude možné tyto záležitosti doprobrat a dostane se i na dotazy Vás členů OMSu.

Zásadní informací pro členy ČMMJ je zřízení nových Členských průkazů, o kterém jsem Vás 
několikrát informovala. Stále mi jich ale na OMSu dost zůstává, proto prosím, kdo si ještě nevyzvedl, co 
nejdříve tak učiňte. Od 1.1.2023 NEBUDE jiný doklad o pojištění platný.

S tímto spojenou informací, která je pro Vás členy podstatná, je termín zaplacení členský 
příspěvků na rok 2023, která Vám byla zaslána přímo z centrály ČMMJ začátkem října. Je potřeba 
uhradit poplatek do 15.12.2022. Prosím o dodržení tohoto data. Výše členských příspěvků zůstává 
stejná jako v letošním  roce. Způsob platby také, čili buď osobně v hotovosti nebo na náš účet. Jedinou 
změnou je fakt, že nebudete mít žádný papírový doklad, ale vše se projeví na této kartě.

Další velmi podstatnou informací je každoroční spuštění Ozdravné akce pro spárkatou zvěř, 
kterou organizujeme ve spolupráci s ORP. Doufám, že v příštím roce se tato akce co nejvíce plošně 
rozšíří, abychom se společně pokusili o co největší eliminaci střečkovitosti spárkaté zvěře v našem 
okrese. Základní informace jste již obdrželi a někteří z Vás již možná mají formulář vyplněný. Poprosím 
Vás, oproti předchozím letům, abyste své žádosti nosili ke mně na OMS ( stačí vhodit do schránky ). 
Jsme domluveni s KVS, že jim budou žádosti odevzdávány hromadně.

 A co nás čeká v příštím roce? Je toho na programu hodně. Připravujeme akce spojené s oslavou 
100 let ČMMJ jako jsou akce myslivecké i střelecké, doufám, že se po třech letech setkáme na 
Okresním mysliveckém plese, a v rámci kynologie se snad potkáme na některé z akcí této komise. 

Tímto je potřeba poděkovat všem, kteří se našich akcí účastní ať už jako pořadatelé, hosté nebo 
jsou samotnými účastníky, protože bez Vás to prostě nejde a patří Vám všem obrovské díky. Budeme se
i do budoucna snažit vymýšlet programy, které pro Vás budou zajímavé, a které Vám snad zpestří 
všední dny a doufám, že se někteří z Vás i do našich akcí aktivně zapojí a pomohou zlepšovat obraz nás
všech myslivců v očích veřejnosti. Předem všem děkuji.

Co říci závěrem … Čeká nás, zdá se, nejistá doba, ovšem věřme v lepší zítřky a hlavně držme 
pospolu a utvářejme hodnoty pro naše děti a vnoučata. 

Ing. Lenka Kobylková
Jednatelka OMS Litoměřice



Nový členský průkaz ČMMJ neboli Karta ČMMJ

1.    Co je to Karta ČMMJ?

 Karta ČMMJ je nový členský průkaz, který nahrazuje původní

tištěný členský průkaz.

 Karta ČMMJ slouží k prokázání aktivního členství držitele v ČMMJ.

 Prokázání aktivního členství probíhá na rozdíl od původního tištěného členského 

průkazu prostřednictvím skenování QR kódu, který se nachází na zadní straně karty.

2.    Jaké výhody nabízí Karta ČMMJ?

 Prokázání aktivního členství probíhá na rozdíl od původního tištěného členského průkazu 

prostřednictvím skenování QR kódu, který se nachází na zadní straně karty. Jedná se o moderní 

technologii, která proces ověřování členství značně zrychluje a zjednodušuje.

 Karta ČMMJ má klasické rozměry 86×54 mm. To znamená, že se jednoduše vejde například do peněženky 

či přímo do kapsy.

 Karta ČMMJ je vyrobena z polykarbonátu, což značně zvyšuje odolnost a trvanlivost průkazu

3.    Jak Kartu ČMMJ získám?

 Jste-li stávajícím aktivním členem ČMMJ (máte zaplacený členský příspěvek na rok 2022), bude vám vaše 

Karta ČMMJ vydána osobně v sídle OMS/Klubu, u kterého jste registrováni. K vyzvednutí karty budete 

vyzvání příslušným OMS/Klubem. Výdej karty bude probíhat proti podpisu.

 Stanete-li se členem později, bude vám Karta ČMMJ zaslána na vaši adresu uvedenou v členské kartě 

členské evidence SW Diana.

4.    Musí se Karta ČMMJ aktivovat?

 Karta ČMMJ se neaktivuje.

 Karta ČMMJ bude automaticky vyrobena všem stávajícím i nově registrovaným aktivním členům ČMMJ, 

tj. všem členům, kteří provedli platbu členského příspěvku.

 Prokázání aktivního členství probíhá na rozdíl od původního tištěného členského průkazu 

prostřednictvím skenování QR kódu, který se nachází na zadní straně karty.

5.    Kdy Kartu ČMMJ využiji?

 Karta ČMMJ slouží k prokázání aktivního členství držitele v ČMMJ. Je tedy nutné ji mít s sebou vždy 

v situacích, kdy se členství ověřuje – např. na společných lovech.

6.    Jak proběhne ověření členství či kvalifikací člena?

 Organizátor akce (společného lovu, kynologické akce, zkoušek, obchodní partner apod.) svým telefonem 

(libovolnou k tomu určenou aplikací) oskenuje (vyfotí) QR kód z karty.

 V QR kódu je zakódován odkaz na webovou stránku napojenou na systémy členské evidence ČMMJ. Tato 

stránka v telefonu organizátora zobrazí stav členství, pojištění a kvalifikace člena ČMMJ.



7.    Jak mám postupovat při ztrátě Karty ČMMJ & žádost o novou kartu

 Dojde-li ke ztrátě Karty ČMMJ,

je člen ČMMJ oprávněn zažádat

o kartu novou prostřednictvím

aplikace Evidence členů ČMMJ

(https://swdiana.cmmj.cz/).

 Tlačítko „Žádost o novou

kartu“ bude umístěno v nové

záložce „Karta“. Po rozkliknutí této žádosti bude uživatel vyzván v Žádosti o vystavení duplikátu karty ke 

kontrole a případnému doplnění svých kontaktních údajů, a to z důvodů bezproblémového vyřízení žádosti 

i následného doručení karty. Po zaplacení manipulačního poplatku 200 Kč za vystavení duplikátu karty 

bude žadateli zaslána nová karta na adresu uvedenou v členské evidenci.

 Zároveň bude členům dočasně ponechána možnost tisku průkazky člena, která nově ověřovací QR kód také 

obsahuje. Tato průkazka bude dostupná k tisku na záložce „Příspěvky“.

 Pro veškeré dotazy bude zřízena speciální telefonní linka a emailová adresa.
8.    Jak mám postupovat při nálezu Karty ČMMJ?

 Pokud naleznete členský průkaz zašlete ho prosím na adresu: Českomoravská myslivecká jednota z.s., 

Lešanská 1176/ 2a, 141 00 Praha 4.
9.    Jakou funkci má dočasný členský průkaz?

 V aplikaci Evidence členů ČMMJ (https://swdiana.cmmj.cz/) na záložce „Příspěvky“ bude uživatelům 

dočasně ponechána možnost tisku původní průkazky člena, která nově ověřovací QR kód také obsahuje.

 Zdůrazňujeme, že tato možnost bude pouze dočasná.

 Dočasná průkazka bude sloužit členu k prokázání členství do vytištění a distribuci Karty ČMMJ.



8. Přílohy

Zkoušky loveckých psů na rok 2023 – OMS Litoměřice

Druh zkoušek datum

Zkoušky vloh (Ostatní pl.) 08.05.2023

Zkoušky vloh (Ohaři) 08.05.2023
Zkouška nováčků - bezkontaktní 
norování 24.06.2023

Zkoušky z vodní práce 19.08.2023

Lesní zkoušky (Ostatní pl.) 20.08.2023

Lesní zkoušky (Ohaři) 20.08.2023

Podzimní zkoušky (Ohaři) 16.09.2023

Podzimní zkoušky (Ostatní pl.) 16.09.2023
Zkoušky k vyhledávání, vyhánění a 
nahánění spárkaté zvěře ( ZVVZ ) 23.09.2023

Všestranné zkoušky (Ostatní pl.) 30.09. - 1.10. 2023

Všestranné zkoušky (Ohaři) 07.10. - 08.10.2023

Barvářské zkoušky 14.10.2023

Barvářské zkoušky honičů 15.10.2023

Honičské zkoušky 25.11. - 26.11.2023

Individuální zkouška v norování

Individuální zkouška barvářů
Individuální honičské zkoušky 
slovenských kopovů ( IHZ-SK ) 

Dosledy s barvářem 
Na  stránkách  https://www.dosledbarvarem.cz  je  možné  najít  kontakt  na  vůdce  dle  ORP  (  obce  s
rozšířenou působností ), kde potřebujete provést dosled poraněné zvěře. Zároveň je zde uvedena cena
dosledu ( většinou jen cestovné ) a v jakém čase je možné vůdce kontaktovat. 

Aktuální informace o AMP a o případných nařízeních ze strany SVS. 
Velmi dobře funguje webový portál, kde najdete veškeré informace o nákaze a informace o aktuálním
dění v této záležitosti – http://www.africkymorprasat.cz/ .

http://www.africkymorprasat.cz/
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